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Una Torroella de TOTS
(article publicat al butlletí municipal L'IM, número 193, abril de 2021)

  

Més de 18 mesos sense la conciliació entre vianants i vehicles al Passeig de Catalunya.Vam exigir que
s'apliquessin millores reals, com per exemple la millora de la il·luminació i la col·locació de bandes
reductores, una acció sense tocar la butxaca dels torroellencs i torroellenques. En canvi, l'Ajuntament ha
apostat per la recaptació i ha decidit que una millora adequada seria la col·locació d'un radar que ha
vingut amb la primera contractació a "dit" d'uns equips que superaven els 70.000 euros. I això que
qualsevol adquisició superior als 15.000 obliga a fer una licitació pública per llei.

Després de la contínua exigència hem aconseguit que la licitació sigui pública i, per tant, que qualsevol
empresa s'hi pugui presentar, tal com marca la llei.

Des del principi de mandat hem exigit una neteja digna de les escombraries, que fa setmanes que no
veuen una gota de lleixiu. Avui dia, enmig de la pandèmia, seguim igual quan, en realitat, hauríem de
tenir una desinfecció continua —tal i com exigim que tinguin als negocis de la vila— però l'Ajuntament és
incapaç de fer-ho.

Gràcies a Ciutadans, en el Parlament vàrem aconseguir portar endavant i aprovar per unanimitat la
proposta de resolució per accelerar l'ampliació de l'Escola Portitxol perquè sigui una realitat amb totes
les garanties. Tots els partits parlen de la proposta de resolució, però cap diu que va ser Ciutadans qui va
entrar i qui realment ha permès aconseguir l'acceleració de l'ampliació. En només 2 anys hem
aconseguit fer més coses que cap altre partit.

Queda molta feina per fer. Queda molt per reconstruir. Però seguirem treballant per a TOTS.
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